
Protokół Nr  2 /07 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  8 stycznia 2007 r. 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie uchwały budżetowej na 2007 rok.  

-przedstawia: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
3. Propozycje do kadencyjnego planu pracy Rady Miejskiej. 
4. Propozycje do planu pracy Rady na 2007 rok. 
5. Przyjęcie planu pracy Komisji Budżetu na 2007 rok. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1630 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji - Sławomir 

Domański. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 
Przewodniczący Komisji zgłosił wniosek o rozpatrzenie punktu 5 jako pkt 2 

Komisja przegłosowała wniosek: za-6, przeciw-0, wstrzymało się-1.  
Przegłosowano porządek z poprawką: za-6 (jednogłośnie). 
 
Ad 2 

Skarbnik Miasta przedstawiła autopoprawkę  do uchwały budżetowej na 2007 rok (w 
załączeniu). 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J. Leszczyk – stwierdził, że mało środków jest w budżecie Miasta na drogi. Radny pytał czy 

można część środków zapisanych na kanalizację Urzędu Miasta przenieść na realizację 
basenu? 

Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że myśli o budowie basenu. Zadanie to jest zapisane w 
Wieloletnim Planie Inwestycyjnym. Należy zrobić biznesplan zawierający koszty 
wybudowania i utrzymania obiektu a także badania geologiczne. Na przełomie IX/X 
zostaną zakończone elementy związane ze SPOR-em. Będziemy występować po środki do 
innych funduszy, bo ze środków Miasta basenu nie wybudujemy. Środki budżetowe są 
potrzebne do uzyskiwania pożyczek. Budżet jest płynny i można korzystać z 
preferencyjnych pożyczek i kredytów.  

J. Leszczyk – zgłosił wniosek, aby z zadania „kanalizacja Urzędu Miasta” zdjąć kwotę       
120 tys. zł z przeznaczeniem na „budowę basenu’. 

B. Starczewski – stwierdził, że robił rozeznanie wśród radnych i większość radnych jest 
entuzjastycznie nastawionych, aby wspomagać Burmistrza. Radny powiedział, że 
przyszedł do Rady z koncepcją i chce ją zrealizować. 

Z-ca Burmistrza – nadmienił, że poprzedni Burmistrz nie powiedział połowy w tej sprawie. 
Natomiast obecny Burmistrz powiedział, że rozpoczniemy zadanie „budowa basenu”. 

Skarbnik – wyjaśniła, że Miasto składa wnioski na dofinansowanie, ale to nie my ustalamy 
priorytety. 

J. Turnik – pytał o zapis kwoty 7 tys. zł na str. 37 budżetu? 
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Skarbnik – odpowiedziała, że każdy kto wykonuje prace na naszych drogach musi uiścić 
opłatę za zajęcie pasa drogowego.  

 J. Turnik – zwrócił uwagę na zróżnicowane wpływy z tytułu opłat za lokale użytkowe. 
Radny zgłosił wniosek do planu pracy Komisji, aby przeanalizować umowy za lokale 
użytkowe. Ponadto Radny proponował, aby Komisja zajęła się sposobem sprzedaży lokali 
użytkowych i nieruchomości gruntowych. Radny pytał o kwotę 40 tys. zł zapisaną na 
pozostałe zakupy? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że od 5 do 7 tys. zł przeznacza Wydział Infrastruktury 
Miasta na zakup koszy na śmieci. 

Skarbnik – uzupełniła, że co miesiąc są koszty związane z komputerami, drukarkami, 
zakupem kalkulatorów tj. na usługi informatyczne w kwocie ok. 36 tys. zł 

J. Turnik – pytał, co z realizację zadań w ramach Funduszu „Wrota Parsęty”? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że są realizowane, ale nie ma w tym zakresie programów 

użytkowych, kserokopiarek. Obecny sprzęt jest stary i mało wydajny. Ponadto należy 
wymienić serwer. 

J. Turnik – w nawiązaniu do zapisu wysokich składek członkowskich, Radny zgłosił 
wniosek, aby Komisja zastanowiła się nad dalszym członkowstwem w Związku Miast i 
Gmin Dorzecza Parsęty, bo składka jest olbrzymia – z czego wynika jej wysokość, jak to 
się ma do konsekwencji wystąpienia ze Związku? 

J. Leszczyk – pytał dlaczego nie podnieśliśmy opłat z tytułu podatków? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że największy podatek był od działalności. Rok miniony 

powinien zachęcić do inwestowania w naszym regionie. Zaczynamy być atrakcyjni, 
szczególnie  po inwestycjach infrastrukturalnych i drogowych. Mimo, że wypadamy 
bardzo atrakcyjnie nie jesteśmy w 100% przygotowani do inwestowania. 

J. Leszczyk – stwierdził, że dochody z podatków stanowią element proinwestycyjny. 
B. Starczewski – proponował, aby zastosować ulgi przy zmianie prawa wieczystego 

użytkowania w prawo własności. Radny poruszył problem wjazdu na Pl. Wolności osób 
prowadzących działalność usługową. 

K. Skoczyk – proponował wprowadzić abonament za wjazd na Plac Wolności.  
J. Turnik – zgłosił wniosek do Burmistrza i Komisji Infrastruktury o kompleksowe 

rozwiązanie sposobu korzystania z Placu Wolności, w tym wyłączenie możliwości 
korzystania przez firmę ochroniarską. 

B.Żurawski – stwierdził, że odnośnie własności są różne głosy. Radny uważa, że powinno 
być wieczyste użytkowanie i własność. W obecnym planie nie zakłada się sprzedaży 
nieruchomości w formie wieczystego użytkowania a to dla młodych jedna z dostępnych 
form nabycia nieruchomości. Radny uważa, że nabywanie nieruchomości na własność 
powinno być w przypadku istnienia pełnej infrastruktury. 

Z-ca Burmistrza – powiedział, że projekt skierujemy w sprawie wieczystego użytkowania. 
J. Turnik – prosił o zaproszenie na kolejną Komisję radcy prawnego w sprawie bonifikat do 

wykupu mieszkań, aby uniknąć sytuacji, że po wykupieniu mieszkania zostanie 
przekształcone w lokal użytkowy za kwotę ok. 10 tys. zł. Radny proponował, by 
fachowiec sprawdził stan techniczny kanalizacji sanitarnej w Urzędzie Miasta, jeśli 
wytrzyma jeszcze rok, to proponował zdjąć całość środków na budowę basenu. 
Radny wnioskował, aby Komisja zapoznała się z koncepcją budowy basenu.  
Przegłosowano: za – 9 (jednogłośnie) 

B. Żurawski – wnioskował o skierowanie do Burmistrza pisma z prośbą o powołanie 
Komitetu Społecznego budowy basenu. 
Przegłosowano: za – 7, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 
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Ad 3  

Plan kadencyjny Rady. 
 
Głos w dyskusji  zabrali: 
J. Turnik – proponował rozważyć możliwości prywatyzacji ZEC 

Przegłosowano: za – 9 (jednogłośnie) 
Radny zgłosił, aby dokonać analizy funkcjonowania Zakładu Komunikacji Miejskiej Sp. z 
o. o. pod kątem formy organizacyjnej. 
Przegłosowano: za- 8, przeciw – 0, wstrzymało się – 1.  

J. Leszczyk – poinformował, że przekaże Przewodniczącemu Rady swoje wnioski, które 
zostały szczegółowo opracowane. 

Sł. Domański – w związku z tym, że właściciele domów jednorodzinnych nie mają 
podpisanych umów z firmą wywozu odpadów komunalnych, Radny proponował, aby w 
momencie ważnego wydarzenia wyborczego w Polsce przeprowadzić referendum wśród 
mieszkańców w sprawie przejęcia przez Miasto Białogard od właścicieli nieruchomości 
obowiązku pozbywania się odpadów komunalnych.  
Przegłosowano: za- 8, przeciw – 1, wstrzymało się – 0. 

K. Skoczyk – zgłosił potrzebę postawienia koszy na butelki i szkło. 
B. Stanczewski – zwrócił uwagę, że brak jest inwentaryzacji szamb, część ma wloty do 

ziemi, brak kontroli w tym zakresie. 
St. Domański – poruszył problem zanieczyszczenia powietrza przez spalanie śmieci w 

piecach. Radny wnioskował, aby zobowiązać Wydział Zagospodarowania Przestrzennego 
i Ochrony  Środowiska do opracowania i rozpropagowania materiału dot. szkodliwości 
palenia śmieci w piecach grzewczych.  
Przegłosowano: za -8 (jednogłośnie) 

B. Stanczewski – wnioskował o dokonanie inwentaryzacji szamb w mieście z 
uwzględnieniem kto nie ma możliwości przyłączenia się do kanalizacji. 
Przegłosowano: za -8 (jednogłośnie) 

B. Żurawski – stwierdził, że taka inwentaryzacja jest w mieście. To niedowład Straży 
Miejskiej w egzekwowaniu wywożenia. 

 
 
Ad 4 

Wniosek do planu Rady na 2007 rok: 
Wprowadzić akcję informacyjną dot. szkodliwości palenia śmieci w piecach grzewczych.  
Przegłosowano: za – 9 (jednogłośnie). 
 
 
Ad 5  
 

Plan pracy Komisji na 2007 rok 
Głos w dyskusji zabrali: 
J. Turnik – wniósł o wprowadzenie analizy opłat za reklamy umiejscowione na terenie pasa 

drogowego w mieście. 
J. Leszczyk – proponował informację na temat bezrobocia w mieście i aktywizacji. 
B. Stanczewski – zgłosił wniosek o wyjaśnienia jakie będą skutki finansowe w budżecie 

Miasta z tytułu „ nie zamrożenia” diet oraz czy odpowiednie środki są uwzględniane w 
budżecie Miasta 

Przegłosowano: za – 9 (jednogłośnie) 
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Ad 6 
 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1910 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: M.Z. 
 
 
 

Przewodniczący  Komisji 
              

                    Sławomir  Domański 
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